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Bestyrelsen har i perioden bestået af: 
- Michael Antonsen, Kastanievænget 11, formand 
- Jesper Jensen, Birkevænget 14, næsBormand og ansvarlig for dræn 
- Jan Paludan, Askevænget 9, ansvarlig for veje 
- Marianne Rasmussen, Pilevænget 14, kasserer 
- Ida Castberg, Lærkevej 24, sekretær 
- Ingelise og Ralf Mathiasson, Kastanievænget 5, suppleanter 

Der har i perioden været aNoldt 7 bestyrelsesmøder siden sidste ordinære 
generalforsamling, 

- d. 21-7-2023 ekstraordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 25-7-2023 ekstraordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 28-8-2022 ordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 24-10-2022 ordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 14-12-2022 ekstraordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 27-2-2023 ordinært bestyrelsesmøde, 
- d. 11-4-2023 ordinært bestyrelsesmøde. 

Alle bestyrelsesmøder er aNoldt som hybridmøder, således alle havde mulighed for at 
deltage fysisk eller via teams. 

Som I nok alle husker, havde vi ordinær generalforsamling d. 7-5-2022, og da formanden 
eVerfølgende valgte at nedlægge sit mandat, blev der indkaldt Wl en ekstraordinær 
generalforsamling, som blev afviklet d. 6-8-2022 hvor der blev valgt ny formand. 

Vi har i bestyrelsen i perioden været rundt om mange sager, og de 3 gennemgående temaer 
på bestyrelsesmøderne har været dræn, veje og jubilæumsfesten, alle 3 temaer som også 
var et opdrag fra sidste generalforsamling.  

Jubilæumsfesten. Her udsendte bestyrelsen en nyhedsmail og 2 personer meldte sig Wl 
arbejdsgruppen der sammen med bestyrelsen skulle arbejde videre med projektet. 
Bestyrelsen havde beWnget sig, at der deltog andre i arbejdet ud over bestyrelsen med at få 
jubilæumsfesten op at stå, således det ikke alene var bestyrelsens projekt og ansvar. Det 
viste sig dog eVer årsskiVet, at arbejdsgruppen nu desværre kun bestod af én person ud over 
bestyrelsen, og den sidste deltager i arbejdsgruppen valgte derfor også at trække sig. 
Bestyrelsen diskuterede situaWonen indgående, og grundet de andre opgaver i bestyrelsen, 
valgte man at lægge projektet ned. De\e er beklageligt, men der er simpelt hen brug for 
flere hænder, ud over bestyrelsen Wl at få de\e projekt op at køre.  

Lærkevej. Asfaltering og eventuel renovering af vejkassen har været diskuteret meget i 
bestyrelsen. Som oplyst på sidste generalforsamling havde bestyrelsen modtaget overslag på 
hhv. omlægning Wl grus samt ny asfalt, samt eventuel renovering af vejkassen. Omlægning Wl 
grus havde en ca. pris på 265.000 kr. og ny asfalt mv. havde en ca. pris på 420.000 kr. 
Generalforsamlingen forkastede forslaget vedrørende omlægning Wl grus, hvorfor 
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bestyrelsen i perioden alene har arbejdet videre med projektet om ny asfalt. Der vil på 
generalforsamlingen blive givet en orientering om status i de\e arbejde. 

Dræn. Den årlige spuling af vores dræn blev foretaget d. 4-11-2022. Det viste sig desværre, 
at der er udfordringer med dræn flere steder. Bestyrelsen har været i kontakt med de 
berørte grundejere, og der er for deres vedkommende aValt en fremadre\et proces. Det er 
ligeledes aValt, at bestyrelsen holdes orienteret om processen hos de enkelte grundejere.  

Vi har i bestyrelsen diskuteret dræn indgående og det er bestyrelsens opfa\else, at der 
generelt er brug for et helbredscheck af vores dræn. De\e gælder både de dræn som 
grundejerforeningen har ansvaret for, men også de dræn som den enkelte grundejer er 
ansvarlig for. Det er bestyrelsens vurdering, at vi har brug for et ”tv-check” af vores dræn i 
hele grundejerforeningen. De\e vil der blive informeret mere om på generalforsamlingen.  

Fælles sommerhusejerforeningsgruppe. Vi har i perioden deltaget i opstarten af en fælles 
gruppe for sommerhusgrundejerforeninger i Vordingborg kommune. Vi har store 
forventninger Wl de\e samarbejde fremadre\et, da iniWaWvet bygger på muligheden for at 
erfaringsudveksle mellem bestyrelserne indenfor mange vigWge områder. Her nævnes et 
udpluk af nogle af dem: Vedtægter, deklaraWon / lokalplan, EU-Wlskud Wl fællesarealer, BNDO 
(boringsnære besky\elsesområder), udfordringer med kommunen, dræn, anvendelse af 
sprøjtemidler og veje mv. 

Bønsvig-Stavrevby vandværk. Vi var flere der denne gang havde valgt at deltage i 
vandværkets generalforsamling. Vi havde forud for vandværkets generalforsamling udsendt 
en ekstraordinær nyhedsmail, således alle grundejere havde mulighed for at få informaWon 
om hvad der foregår. Budget og det forhøjede honorar Wl formanden for vandværket blev 
vedtaget, men det viste sig, at de\e allerede var vedtaget på sidste generalforsamling, men 
at man havde glemt at have det med under budge\et hvorfor det først blev gældende fra 
de\e års generalforsamling. Det er planen at alle vores vandmålere skal udskiVes, således de 
bliver digitale og kan aflæses digitalt. De\e er et stort projekt som kommer Wl at foregå over 
flere år og som kræver en større investering. Ud fra generalforsamlingen står det klart, at det 
er vigWgt at vi fremadre\et engagerer os i vandværkets arbejde. Der vil på 
generalforsamlingen blive givet en yderligere informaWon herom, samt hvorledes 
bestyrelsen tænker vores engagement i vandværket skal styrkes.  

Det har været et interessant år i bestyrelsen med mange gode møder og store opgaver. Alle i 
bestyrelsen har deltaget med et stort engagement og med et ønske om at vi sammen finder 
løsninger. Der skal lyde en stor tak Wl alle i bestyrelsen, og jeg er særligt glad for, at alle der 
er på valg i år har meddelt, at de genopsWller. 

Med venlig hilsen 

Michael Antonsen 
Formand 


